
MĚSTYS
Doubravice nad Svitavou

Nám. Svobody 31, 679 11 Doubravice nad Svitavou

Vaše značka: Ze dne: Naše značka:
26. 08. 2019 DOU 552/2019

Počet listů: 2
Počet příloh: I

Vyřizuj eĺtelefon: Místo, datum:
J. Otavovál 733 187 460 Doubravice n/Svit., 09. 09. 2019

VĚC:
Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb.. o svobodném přístupu k informacím

reaguji na Vaše podání ze dne 26. 08. 2019 nazvané jako „Žádost o poskytnutí informace podle zákona
Č. 106/1999 Sb.‘, které bylo na úřad městyse Doubravice nad Svitavou doručeno téhož dne. Městys
Doubravice nad Svitavou je povinným subjektem k poskytnutí informace jako územně samosprávný
celek ve smyslu citovaného zákona.

Od povinného subjektu požadujete následující informace:

1) ‚Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva městyse, kde bylo projednáno vypovězení
spolupráce sJrmou SUEZ“.

2) „Informace o dávodech zastupitelstva pro rozvázání spolupráce sJirmou SUEZ“.

3) „Informace o toni, jakým zpésobem bylo o tomto návrhu hlasováno, a to jmenovitě“.

Informace žádáte poskytnout písemně na Vámi uvedenou doručovací adresu v zákonné lhůtě.

Tel. : 770 127 394, 395
Bankovní spoen ‚ KB Blansko, č,ú. : 3829031/0100

íČo 280143
Emall doubravice9svazeksvíava,cz www.douravíce. svazeksvila‘.ma cz



MĚSTYS
Doubravice nad Svitavou

Nám. Svobody 31, 679 11 Doubravice nad Svitavou

Kbodu 1)

Předmět žádosti o informaci:
„Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva městyse, kde bylo projednáno vypovězení
spolupráce s/irmou SUEZ

Zasílám Vám prostou kopii zápisu z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 04/2019 ze dne 26. 06. 2019. Problematika odpadového hospodářství byla řešena v bodě č. 10.

K bodu 2)

Předmět žádosti o informaci:
Informace o důvodech zastupitelstva pro rozvázání spolupráce sjirmou SUEZ“.

Povinný subjekt uvádí, že důvody pro rozvázání spolupráce s firmou SUEZ Využití zdrojů, as. lze
vyvodit ze zápisu z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou č. 04/20 19 ze
dne 26. 06. 2019, který Vám je poskytnut v souvislosti s bodem č. 1.

K bodu 3)

Předmět žádosti o informaci:
Informace o tom, jakni způsobeni bylo o tomto návrhu hlasováno, ti to jmenovitě “.

Povinný subjekt uvádí, že o návrhu bylo hlasováno veřejně, a to následovně:
PRO — 7 zastupitelů (Jana Otavová, Martin Štěrba, Roman Koupý, Věra Kuběnová, Marie Micháliková,
Doubravka Němcová, Martin Štoudek), Kateřina Tenorová — odešla v 19:00 hodin
PROTI—O, ZDRŽEL SE-O
Omluven — 1 (Lukáš Juračka)

Příloha:

Č. 1: Kopie zápisu z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou č. 04/20 19 ze
dne 26. 06. 2019

Tímto byla na základě žádosti poskytnuta informace žadateli v souladu se zákonem č. 106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, v platném znění.

S pozdravem

Mgr. Jana Otavová,v.r.
starosta městyse Doubravice nad Svitavou

fet.: 770 i27 394, 395
Banko‘ní sooiní KB Bansko, čú, 382963 170100

ičo 280143
Ema doubravicevazeks‘tavacz wwwdoubravicesvazeksvavacz



4; Z \JEJNHO ZASEDÁNÍ ů4!2019 ZASTUPTELSTVA MĚSTYSED‘DU8RAVi CE NAD SVTAV0U KONANÉHO v Ú8ŘADNÍ SÍNi MĚSTYSEDNE 26. ČERVNA 2019
Mís starosta ng. Martin Štěrba zaháH 4. zasedání Zasuoteisc\,a městyseDoubravice nad Svrevou v 18:00 hodn při‘Jíza ořítomn.
‘I:o:aros:e na, ť‘iierdn Stěrbe konsecova!, že nformace o ronání zasedáníbk z\ieřejnene na úřední desce Uřadu městyse Doubravka nad Svitavou, a to•nemáně 7 dní ořad dnem konání zasedání dák konstaove, že ie příomno
8 dknů, zasrupiĹekzvo je tedy scho: O se

7eos‘ove taka: oane PHátová, Simona fačeso‘á

ť‘ĺk:os‘:arosta mg, Marzin Szěrba konsteova, že zápis z předchozíno‘ jednání byiřádně ověřen a je uiožen k nahdrtí ne. úřadě městyse.

.;flO‘Jd Komise: Bc. Marie MicháKo•Iá.

Mgr. Douoraka Němco‘,‘á

H eso v

?ro: 8 Proi G 75ržeo se: G

/stos:aros‘:a rig Marcin Stérbe ‘.Jyzvai zas:upitee, aby po:a návrhy naoěřovetea zápsu o průběhu 4. zaseoání zasupiIeistva městyse.
Na.Jrser‘. byt ng. Roman Koucr;‘

Mgr. Mardn šzociek

kceří v1‘sioiili s nájrhern soLhles.

Zastozeiszío městIse Doubeke na.: Soo s:;aje za ověřova:aezápisu o orůběnu 4. zasedání zaszupireis:‘a městyse:

Ing. Roman Koupý

Mgr. MarUn Štoudek



Mktostaros Ing. Marbn Štěrba přednesl návrh programu zastupitelstva.
2tarosckarněsyse ooplnhía ooá programu o oopadové hospodářství.

Po doiněrí jednoho bodu programu, bv následně program zasoupiteistva
jednomyslně schválen,

H sově fl

PF‘O: 8 PROTi: O ZDRŽEL SE: O

:.00RAiM‘
—7

2. Lpráia SrO3‘

5. Rozpoč ‘é opatFení
501 -- věcná bemera

5. Žáciosc o oc račování spo(uoráce — Linra o zpečí, z.s
6. 3chválen ootaca 2 Smiouvy o poskyinutí ootace z rozpočtu JMK ( smlouva

Č. JMK057573‘I91‘ORR knihovna
7. Schvélen dotace a Smlouvy c poskynuzí dotace z rozpočtu JMK ( smlouva

Mvr- 6OJ‘°/flK- —-D--)
8 dotace a Smlouvy O posmytnu dodece z rozpocL J fv K smiouva

Č. 053702, 19/0KH — kříž)
3. Žáoc,s: — změna oz
20. Odnaoo ně hDspodászd
ĹL.

12. Zčněr

Ad 2) Zpráva starostky příloha ‚ echiesia starostka
Starost-‘a měsvsa přecnesia zpráJ svoji Čnnosti za období Dci posledního
zascupitekt;a.

Štoudak — co ie nového ohledně parkování?
térba

— objednáno zpracování scude pro‘ieditelnost na zřízení nových
okcích mís: na ulIcích Plo:y srrěremr k UICi Doiní, kce bude přeřešena
s:é‘iající ;-rřižoiatka na křižovatKu varu Taco s:udie buoe řešic I napojení i
na unci Zahradní, Termín odevzdání je sianoven na 31í2,2O19, Dále je
objednán projekt na parkovací stán Tyršově parku, kde by měli před Kalovými
‘iznikrouz 5 oodélná stání.
Kubénova co parkování u hotelu?



Šzěrba — jedná se o formalitu změny značky na v\/hrazené parkování, k černu
nen ootřebný podrobný projekt. Nicméně je časově náročné projednání na SÚ,
Tenorová — 2 na Hybešově uMci bude zrně na?
Šzérba — dopravní inženýr Tesař řekU že si myslí, že by s ohledem na bezpečnost
bvo dobré do who nezasahovatj
Kuběflov —jak se zbourá Šos) budou zem parkovací místa?

— vznkne tam část místa ne parkování 6 ČáSt bude jako Qsrk pro děti,

Návrhová komise:

TJPTEkSTJŮ MSTY3E DJPuiCE fíAD \IjTA\iOiJ i4 \JĚDOMÍ
2PFtÁ‘Ju STAROSTKY

H Issová r

;OTi (J ZL)Rža 5Ě: O

;á

Z Ti? TESTJO METYSE DůURAVI:E HAr JÍPiJOJ SCHvALUJE VÝBĚR
ZHCOvíELE SVJIETELSKY TAVEENÍ PRÁCE ODŠTĚPNÝ ZÁVOD

PlNí A\‘EY MORAVA,. JAHCJĎO\/Á E0, 620 00 ERNO, IČ: 403S599 NA
ío Áu MAĹĚHO ROZSAHU NA TAVEBNĺ PRÁCE:,, ODU BRAVICE

ii -‘.vOU JLI Z1MOL( SO I — KOrJiUNIKAC“J VTERÝ ?RO\JEDLtk
DDfJOTÍC‘ tOMiE UNE 2506201

‘JE SLOŽENÍ: EDSEOA KOMSE Mgr. iANP. DTAVOiÁ
LENOU Ing; Jih ŠTR‘A, Mg. DOUBRAVKA

NĚM
?OVUJE 3TAROSTU MĚSTYSE ‘OUPJSEM SMLOUV( O DÍLO.

55OIá flí:

S ?ROii Ú ZDRZEu S; O

Ad 3 Rozpočtové opazření — říohs č. 2, 3 přednesla Mar. Doubravka
Němcová, nředsedkvr finančního výboru

Přecisedkyné t:nančrího výboru přednesla rozpočtová opatření.

Z řad zascuoizeů nebyi vznesen žádn dotaz.



Návrhová komise:

ZASTU?iTES7VO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDDMĺ
DZPOČTov oPATENÍ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 2/2019,
fE J PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁP5U.

H sci

PRcJĹL O ZDRŽEL 5E D

ľJ avrhov orrse

SJPmSTVO fv1STťS DCUR?‘IicE AD V A/Oi EERE íA \“DOMĺ
ROZPQČ7DV! O AENĺ LJííCE !v:í\jj č, 2/201E,
KTER JE PÍLÚHOÚ TOHOTO ZÁPU.

H so ní

PROT: (J ZDRŽEL SE: O

4 ECiN — bŤerner!s, flo ČL 3 řednesi

je‘:n e O r:; 3OJ obno‘ou

2. :rnoLIa komunkoe k‘lemo: K ryoflíku, rrusí CiDí: peIožce NN

Z zstp:eŮ neb ‘znesen žá:íný coez.

\1ávrova korrse

ZASTuVíELST‘Jc‘ MĚSTYSE DCLBRAicE NAD S‘ITA\JOU SCHJALUJE
SrlLoU‘iU o SLOU‘i BUDOUCÍ Ú ZŘÍZENÍ VcNÉiO BŘEMENE Č.:
C3OO4E,‘OOS MEZI MĚSTYSEM DOUBRAVICE NAD ITAVOU JAKO
SUDOUCÍM POVINNÝM A FIRMOU EON DISTRIBUCE JAKO BUDOUCÍM
OPRÁVrĚNÝM ‘J PŘEDLOŽENM ZNĚNÍ. TÝKAJÍCÍ SE POZEMKi PARC. Č.
3050/1 A PARC. Č. 5OOJ2 V KJI DOJ 3RfJíCE NAD 5\JLÍAVŮU, NA KTERÉM
BUDE F{EALiZ OVÁNA STAVBA S NÁZVEM), DDUBRAViCE, KABEL NN ZAHRADA
BŘOUŠEK, A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODP1SEM,

H 3SD ‘J ní:

RO 8 PRDli: O ZDRŽEL SE: Ü
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Nájhojá komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVCE NAD SVITAVOU SCHVALUJ E„ML0UIJ O POSKYTNUTÍ DOTACE Z ROZPOČTU JIHOMORAVSKÉHO KRAJE“(Č SMLOUVY JMK057573j‘1/ORR), VE vš 50 000ľKč NA „ OBNOVUJNTEF?JÉ?IJ BUDOVY“ ( DOTAČNÍ PROGRAM „ PODPORA ROZVOJE VENKOVA
JIHOMORAVSKÉHO KRAJE 2019u) A POVĚUiE STAROJKU MĚSTYSE JEJÍM
POD P S E M

aso;

PRO S PRcYĺ O Z3RŽEL SE O

Ad 7) Schvier dotace na JSDH, oříiuha 8, o diasa_starostka

.tka rForr‘ovs zaswpeie íÝ! doace, že je oo!ir ostí obce tuto
ecJr ou mí:.

Z řed aswpi:eu neb/vznesen žén oo:ee.

Náhovž komise:
7ASTJPiTETVO MĚSTYSE DOUBRA\JCE NAD SVITAVOU SCHVALUJ E‚SMLOUVU O POSK‘/TN‘JTÍ DOTACE Z ROZPOČTU iHOMORAVSKHO KRAJE“

SMLOL‘JY JMK05i60/i9JOKH), ‘JE VÝŠI 128 000Kč NA „ ZÁSAHOVÉor •p./!! DOTAČNÍ PROGRAM „ PODPORA JEDNOTEK SBORŮOO h1ÝJL CH 1ASlů (J8CÍ J OívCFv-•I5KÉHO KRAJE 03003Í 2017
o•‘jJ í‘AROSTK •i 5T‘SE jEJÍM 2rJO.p.

niC Cc vrií:

PRO S PROTi: O ZDRŽEL 5E: O

Ad8 — Schiálení dcace ra barokní kříž, QříIoha ‚9, řednesia serostka

Staros:ka informovala zaswpkeie o v‘Ýži cotace upřes«ia. o k:erý křížek sejadn, a že je to nejstarší stajou v obck

Tenroj — řešiH js:e Boží muka?

Sceostke — už jsem to řeša s Novomýrn I Leitgebemn oni oba mi řekli, že se
neiedné o stavbu z hlediska historie významnou. U hlavní sinice to bude zasehned špinavé a prosolené. Je to podle nim zbytečná investice. U hřbitova je to



daleko v epším s:avu než u oho d žsva. Padle jjkh hlediska. y o nechali
raze arat,

‘rhová komise:
z5jpIsr\JcJ MĚSTYSE OUtVCE NAD SVrrAvOU SCHVALUJ E
‚SíLOUi O PC YTNUTÍ OO1ÁE Z OZ?JčTU JIHc 1ORAV5kÉHO KRAJE“,
\IE ‘íÝš 42 SOCľKč NA REALiZAC oiíiru „ krÁtf PAAÁT«A
EOi‘IdÍ “‘ DOTAČNÍ PROOAJvI PODJPA PAMÁTEK MÍSTNÍHO
JÝZAfi1U 1 J MOF:AVSKÉM KRAJI 2U1ť A POVĚŘUJE STAROSTKU
íJĚSTYSE JEJÍM PODPSEM.

H so ‘á n P

PROTI; U ZORŽL SE; J

- — Zádůs a zíněiu OZ\J, řílae č, ao, přednesla strostkz
Sceroska nformc•aia ZaSJpkela o aonaní žáclosi o ernin.aci sekaček,
křoirařezú, pij ao nlavně ve svčcícr z v reděľ,

ci-‘-“-H
- žádas ar ar

f.:avrhoJ r:rrise:
ZASTJST‘O /]ĚST(SE DOUBFAVCE f-L4U 3ViTAVC)U BERE NA VĚDOMÍ
ZAOO,T E‘ OJANOLJ POE . J, 3SJ2C1S i NEDOPOR‘JČ‘WE PŘIPRAVIT
ZMĚNU O/.

H Sa /án P

PRO: PROTi: (j ZÚR2ELSE: C

Odeš Tenorová Kateřina 19OG hod.

iC O davá hospodářství, í!aha Č. 11,12, řednes1a starostka

místasarosta seznámil podrobně zastupitele s problematikou
zaveáerP třděného odpadu do domácností. Eoporučil zastupitelům vypovězení

firmou Suez, as, a nás!edné cárání s firmami o podmínkách svozů.
rnažnas získání dotace pes frmn Maá Haná.

ěmcoJá — nepřemýšleli jste o možnosti pydů, jak to mají v Rájci?



— ié. osobně jsem pro popance.

běnová — ‘J7povězaní smlouvy k 305? a:aIe firma rajcu nabídku?

— doKud nemaJí d‘ioc, cak novou naLídku samozřejmě nedali. Malá
—:aná už mně řes 30 obcí. ZísKali veé Opa:oice i LetOviCe. J osobně si myslím,
že bychom mě do svazku vstouok, už kvČi možnoszi :otaca.

oj:ek— sh;‘:h.om potom nemuac poe:a vra:e:?

Starostka to určitě ne. Občan dostane p:painici zdarma. 850,-Kč dotace a
50-Kč uhradí obec. Pokud í oupHa do svazku, to neznsimnená, že bychom
zJ:‘:k\; mse ;UŽÍJC jCjl: 3užoj. b‘vu mi ačano, že vezmou leště zak
3-S kon co. Svozy potom nemusíme zajšfo.az přeo ně.

ěm:oá — popelnice dostanou íšichni nao: jar ti, kteří odevzdal dotazník?

-— to a zsďm otázka.

réroc — cc h‘:h pŽOi o náoob,‘ aspoň pro 80% domnÚ. Kdo se nepřihlásí,
i tů Potom bude muset uhradit sám,

- SnIapI ‘ž neoucou sážec ooopsd?

urcte to hnea nezesĽa.Iímna, ac ;rČi:ě se o časem omezí.

:iIruO\J kc.í‘YIIsa

ZASTUPTE8TVrD OiSTYSE DOUBRA‘JCE NAD SVITA\JOU SCHVALUJE
- SMLOUVU O ZALOŽENÍ DOBROVCLNHO SVAZKU OBCÍ TECHNCK

5LJŽ8Y MALA HANÁ DÁLE JE ‚ 003R0\JOLNÝ SVAZEK OBCÍ)“, KTERÁ
JE PJLOHOU Č. I TOHOTO US55ENÍ,

- STANOVY DÚBOVOLNHO SVAZkhJ DZCÍ, KTE JSOU PÍLOHOU Č. 2
TOHOTO USNESENÍ,

- VSTUP MĚSTYSE DO TOHOTO OOBROVOLNHO SVAZKU.

H a So vání:

PRO: 7 PROTh O ZOŽEL SE: D



Nžvrhovd komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE OOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZMOCŇUJE
STAROSTKU MĚSTYSE K ZASTUPOVÁNÍ MĚSTYSE FK ÚčtsTi, JEDNÁNÍ
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ A DÁLE K ÚČASTi V ORGÁNECH
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ, PŘIČEMŽ POVĚŘUJE STAROSTU MĚSTYSE
N PODPISU PiýiN LÁŠKY A DODATKU ZAKLADATELSKÉ SMLOUVY A DALŠÍCH
ĚťkJj‘AtĚ.r?jI flflfliřJť

j jD?L‘ ‚J!J: uu ‘,-Lu

n!aSO‘Jar:

PRO: 7 PROTi: 0 ZDRZEL SE: O

Ndvrnova Korrse:

ZAST kJPITELST\JO MĚSTYSE DOUBFĹA‘HCE HAD SVLFA JDU SC HVAUJJE
VÝ‘PO IĚÉ) SMLOUVY O PROVAOEJí SPĚNU, DOVOZU3 tÍDĚNÍ3 VYUŽÍVÁNÍ A
DDETRAŘOVÁNÍ KOMUNÁLnÍHO ODPADU UZAVŘENÉ MEZ MĚSTYSEM
OOUBRA‘IICE NAD SVITAVOU A SPOLEČNOSTÍ SUEZ vužrrÍ ZDROJŮ AS,
N LATU ENLI2.2010 A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE KE SDĚLENÍ A PODPiSU
UNO: ;CSLj: E LATN OtTi SMLOUVA

PRO: 7 PROTL O ZDRŽEL SE: O

A - fl -

— co cen lacl? Proč odoLAV?

Koudelka — 100 ! ni: umořMo voD. DsH jasno v;ooo‘eď. Mám urDA představy o
esa, a Když m není umožněno co reabzovsc, taK je epV odeít.

StarostKa — Víťa s Dm pRše: na začáD‘u června, tak jsem mu řekla, ať si nechá
čas na rozmn tenou.

Kodaika — prooěnia vainá homneoa asC, ‘os jsme se rikamr neoohnuii. Cntě
jsem jednoho zamněsnance na piný úvazek do lesa a co mi nebylo umožněno.
Dn.es:<a už by ani tři chlapi nestačiln

Němcová — bude se brát někdo jiný?



Starostka — zájemce už je. Vše je vjednání. Když jsem se ptala Vítka na důvody
odchodu, tak mi řekl, že cítí vyhoření a chce změnu. Další zaměstnanec je
vysoká zát4ž pro rozpoČet. Vítek má do lesa nasmlouvaného Jalového a další tři
brigádníky. Stm jsi mi tkal, že jsme v činnosti lesa daleko před ostatními.

iA!cřáliková — Víťovi rozhodně patří velké poděkování za kus práce, kterou tady
uiěiah

Starostka — mně osobně je to líto, ale nezbývá mi nic jiného než jeho přání
respektovat.

Micnálikovt — prooěhlo výročí oslav ukončení II. světové války tím, že tam
nkdc položil věnce a nic se nedělo. Mohlo se to aspoň vyhlásit, a kdo by chtěl,
mohl dojít. Mrtě se to zdá dost neuctivé.

Sta r:stka — už loni se to tak dělalo. Lam?iony jsou lepší na podzim, když už je
večer tszy tma.

Vesaiá — když oudo ty odpady načipovány, bude se vést přesná evidence, kolik
se ytfldí odpadů? Existuje statistika, že kdo t!dí, má ie‘ir.ě$í popelnice. Jsou
aplikace, která jsou veřejně přístupné.

štěrba — máme zatím dvě varanty. Jedna firma, která vlastní software. My
bjchom s! o nich brali veškeré služby. člověk, který netřídí, může platit více
než ten, co zřídí. Druhá varianta váží se popelnice, načítají se váhy a obec může
do tonoto systému nahlížet.

Veselé — zaťrr to :eoy není určeno, :erý sjstém se bude uplatňovat.

Štoudek M. —je možná, že soused sousedov to bude dávat do popelnice.

Štěrba — motivace ude na obou stranách. Je nutné doritit lidi, aby třídili.

Veselá — co bylo důvodem odvolání dvou členů finančního výboru?
Nepracovali?

Starostka — rozhodla se tak ptedsedkyn finančního výboru.



T

Němcová — nebyli schopni akceptovat to, Jak má finanční výbor pracovat.
Dokonce jsem napsala o vyjádření na ministerstvo a Jim to přednesla, ani tak to
nechtěli respektovat. A pořád mě tlačili někam, kam jsem nechtěla.

Veseiá — proč je předsedkyně kontrolního výboru zároveň členkou finančního
výboru?

Starostka — předsedkyně výboru musí být členka zastupitelstva, a!e členka
výboru může být jak zastupitelka, tak i řadová občanka. Ze zákona je možné být
předsedkyní a členkou výboru.

šioudek M. - s!yšel jsem takovou věc a nevím, jestl je to Pravda. Za Zázrnolírn
se bude dělat asfalt ke hřbitovu. Asi to bjio špatně pochopeno.

Starostka — já Jsem toto určitě neřekla. Bude se dělat coník a komunikace
v uiic Zázrnolí.

Veseiá — ko:< nás stálo zastupovánf AX za to penále?

Starostrs — rflCiá suma to nebyia, presr!ou Částku nevím, ae pro mě Je
dů,ežité, že dostaneme zpět alespoň částku cca 10 milionů.

tO%.dCk M. — kolik uí nás stojí čas na zpracování žádostí od občanů 106)?

Starcst:<a — bohužel nás to stoF opra;du hodně Času, který bychom mohli
strávit nad důežitějšími věcmi.

štoudex M. — všechno jde řešit jinak.

M!chIiková — bere to chuť do práce.

StatostKa — to ano, a!e hiavn je to strašrý žrout času.

Štěrba — a jet je každá odpověď špatně. Je možnost tuto službu zpoplatnit.

Kubmiová — pokud by těm lidem šlo alespoň o to té obci pomoci, ale Jim Jde jen
o zneptíjernňování práce.



Štoudek M příští zastupitektvo bude až po prázdninách?

Štěrba rád bych se s vámi potk kvůli těm odpadům o prázdninách. Jde o to sio tom v klidu promluvit.

Němcová —já bych to taky nechala až na zářL

Štěrba — Martin Štoudek chtěl rozhodnout o množství popelnic a ty jsou do31.7. proto chtěl schůzku o prázdninách

Starostka — co ta klimatizace? Letos nebo příští rok?

Zastupitelé nechali rozhodnutí na starostce, nemají s tím letos prohlém,

Starostka Mgr. Jana Dtavová popřála všem zastupitelům klidný večer a ukončila4. zasedání Zastupitelstva městyse Doubravce nad Svitavou, konanéhov obřadní místnosti úřadu městyse 26.052019 i 20:00 hodin,

\J Doubrajici nad Svitavou, dne 3. července 2019.
Zapsala. Jolana Pilátová

Simona Nečasová lř(.
ř

Mgr. Jana Ocavová, scarostka _I

Ing. Martin S!ěrba, místostarosta
/D‘éovaté zápisu: Ing. Roman Koupý

.

Mgr. MdrtiJ torHk


